

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAÎSSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 15 janvier 1914, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président. Tous présents.

1.—(17401) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, transmettant une liste des membres qui composent les corps des officiers des pompiers de première et de deuxième classe, ainsi que les chauffeurs de la brigade des incendies, pour l'année commençant le 1er janvier 1914, et recommandant de bien vouloir ratifier ladite liste.

Résolu: D'approuver ledit rapport.

2.—(17398) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant la nomination de MM. Adélard Lacharité, C. Michaud et Duncan McDonald comme ingénieurs.

Résolu: De nommer MM. Lacharité et Michaud comme ingénieurs, à partir du 1er janvier, 1914, M. McDonald, à partir du 9 janvier.

3.—(17400) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant que les pompiers dont les noms suivent soient promus lieutenants:

Nazaire Belzil, du poste No 6;
Emile Sainte-Marie, du poste No 16;
Joseph Brouillette, du poste No 19;
James B. Cullin, du poste No 3;
Charles Laparé, du poste No 4;
William Moore, du poste No 37.

Résolu: D'approuver ladite recommandation, ces nominations devant prendre effet à partir du 1er janvier courant.

4.—(17403) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant la nomination d'un chef de district pour prendre charge des postes de la Pointe Saint-Charles, au salaire de \$2,000 par année.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 15th January 1914, a.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, in the chair, and all the members of the Board.

1.—(17401) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, transmitting a list of the officers and firemen who form part of the first and second class, as well as of the stokers of the fire brigade, for the year beginning on the 1st January 1914, and recommending that said list be ratified.

Resolved: To concur in said recommendation.

2.—(17398) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that Messrs. Adélard Lacharité, C. Michaud and Duncan McDonald be appointed engineers.

Resolved: That Messrs. Lacharité and Michaud be appointed engineers from the 1st January 1914, and Mr. McDonald from the 9th January.

3.—(17400) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that the following firemen be promoted to the rank of lieutenant:

Nazaire Belzil, of No. 6 station;
Emile Ste-Marie, of No. 16 station;
Joseph Brouillette, of No. 19 station;
James E. Cullin, of No. 3 station;
Charles Laparé, of No. 4 station;
William Moore, of No. 37 station.

Resolved: That said recommendation be approved, the said appointments to date from the 1st January instant.

4.—(17403) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that a district chief be appointed to take charge of the Point St. Charles station, at a salary of \$2,000 per annum.